



Pour diffusion immédiate

Le 8 juin 2004

Symbole: AZM.Croissance TSX

COMMUNIQUÉ

RÈGLEMENT D'UNE DETTE EN ACTIONS ORDINAIRES

Exploration Azimut Inc. annonce que les autorités compétentes ont approuvé le règlement d'une dette en actions ordinaires (communiqué du 20 mai 2004) et qu'elle a procédé comme convenu à l'émission d'un certificat de 37 324 actions ordinaires de la Société en paiement d'un intérêt de 11 943,59 \$ sur une débenture convertible de 200 000 \$, selon un cours de référence de 0,32 \$ par action.

For immediate release

June 8, 2004

Symbol: AZM.TSX Venture

PRESS RELEASE

DEBT PAYMENT IN COMMON SHARES

Azimut Exploration Inc. announces that the debt payment in common shares (press release of May 20, 2004) has been approved by the regulatory authorities. Therefore the Corporation has proceeded with the issuing of a certificate of 37,324 common shares of the Company to pay an interest of \$11,943.59 on a \$200,000 convertible debenture according to a rate of \$0.32 per share.

Contact et/and information

Jean-Marc Lulin, président et chef de la direction/President and CEO

Tél. : (514) 341-5326 – Fax : (514) 341-5327

Courriel : jmlulin@attglobal.net

La Bourse de Croissance TSX (Croissance TSX) n'accepte aucune responsabilité concernant la véracité ou l'exactitude de ce communiqué.

The TSX Venture Exchange (TSX Venture) does not accept responsibility for the adequacy or accuracy of this release.